
Pagina 1 van 10 

Toezeggingen gedaan door het college van B&W tijdens de behandeling van de begroting op 2 november 2017. 
De stand van zaken wordt gegeven tezamen met de schriftelijke 1

e
 Berap 2018. 

 

Onderwerp Portefeuille 
Houder 

Afdeling/ 
organisatie 

Toezegging Stand van zaken 

Blauwe bak voor papier in 
Brandevoort 

Smeulders IBOR Nagaan wanneer blauwe bakken zijn voorzien in 
Brandevoort 

De uitrol van de mini-containers voor OPK in 
mei 2017 heeft bij de laagbouwwoningen zo 
goed als probleemloos plaatsgevonden. De 
gescheiden inzameling van OPK middels 
containers is hiermee voor laagbouwwoningen 
gerealiseerd.  
Bij locaties waar sprake is van hoogbouw- en/of 
etagewoningen, dan wel waar afvalinzameling 
via verzamelcontainers plaats vindt,  is nog niet 
overal de mogelijkheid op OPK gescheiden in te 
zamelen. Dit beperkt aantal locaties is 
geïnventariseerd. Hier dienen van locatie tot 
locatie maatwerkoplossingen uitgewerkt te 
worden; hieronder vallen ook de binnenterreinen 
van de Veste.  
Voor de Veste zijn die maatwerkoplossingen op 
hoofdlijnen bekend. Zij worden de komende 
maanden verder uitgewerkt tot concrete 
plannen. 
Verwacht wordt dat voor de Veste vóór de 
zomervakantie 2018 deze plannen zover zijn dat 
na de zomervakantie met de uitrol hiervan kan 
worden begonnen. Bewoners en andere 
betrokkenen worden hierover natuurlijk 
afzonderlijk en tijdig geïnformeerd.  
Ook aan oplossingen voor de overige 
‘maatwerklocaties’ wordt gewerkt. Doel is om 
uiteindelijk overal OPK gescheiden in te kunnen 
zamelen. 

Gemeentelijke subsidies 
eenvoudiger ontsluiten 

Smeulders COMM Gemeentelijke subsidies eenvoudiger en 
toegankelijker ontsluiten (conform 
amsterdam.nl/subsidies). Medio 2018 gereed 

Uitvoering is voorzien na de zomer 2018. 

Werkbezoek brengen aan 
Mechelen 

Blanksma GS Werkbezoek brengen aan Mechelen, voorbeeld van 
inclusieve stad 

Op 26 februari jl heeft een afvaardiging van het 
college een bezoek gebracht aan Mechelen. De 
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griffie zal een kennismakingsbijeenkomst 
plannen met de nieuwe gemeenteraden van 
Helmond en Mechelen.  

Inclusieve stad Blanksma A&E (Kleine) stappen om inclusieve stad te worden, 
conform VN Doelen. Op deze is het behapbaar, 
Boscotondo rolstoel vriendelijk maken 

De deur naar het bestuurscentrum Boscotondo 
is inmiddels rolstoeltoegankelijk gemaakt. De 
inclusieve stad heeft onze continue aandacht. 

Nieuwe manier van melden van 
klachten, opmerkingen, etc. 

Blanksma V&N Bezien of nieuwe digitale manieren, zoals 
buurtpreventie app, meer kunnen worden ingezet 

In samenspraak met de politie, en ook kijkend 
naar de rol die (wijk)boa’s kunnen spelen voor 
de veiligheid in de wijk, is een stappenplan 
opgesteld. Hierbij wordt nauwkeurig 
aangegeven bij welke incidenten op welke 
manier melding kan worden gemaakt. Hierbij 
wordt zoveel als mogelijk ingezet op het gebruik 
van nieuwe technologieën en van de inbreng 
van inwoners/buurtpreventieteams in de wijk.  

Bravo flex bus de Vries OO Met provincie en Hermes bespreken of ov kaart voor 
studenten ook in flex bus kan worden gebruikt 

OV kaart voor studenten in Bravo flex is niet 
haalbaar. 

bereikbaarheidsagenda de Vries SP Raad informeren over planning, uitvoering en sturing 
van bereikbaarheidsagenda 

In het najaar van 2018 worden alle 
gemeenteraden geïnformeerd over de 
ontwikkelingen en de 
samenwerkingsovereenkomst. 

Levendigheid in centrum 
vergroten 

de Vries SP Bezien hoe levendigheid in centrum kan worden 
vergroot 

Definitief Ontwerp Havenpark vastgesteld, 
acquisiteur aangesteld voor aantrekken nieuwe 
winkels, akkoord over ontwikkeling Oranjekade 
(AHXL), kleinere ingrepen door 
Centrummanagement zoals rode lopers, 
hangende bloemenmanden, verder diverse 
nieuwe horecazaken geopend. 

Onderhoud openbare ruimte en 
onkruidbestrijding 

de Vries IBOR Technische ontwikkelingen volgen en bezien of er 
nieuwe methoden zijn om onkruid te bestrijden 

Dit is een doorlopend proces. De afgelopen 
periode zijn er geen nieuwe methodes op de 
markt gekomen om onkruid te bestrijden. 

Glasvezel  van Bree IVA Uitwerken van businesscase, zo mogelijk in deze 
raadsperiode 

Is afgerond met het unaniem aannemen van het 
raadsvoorstel over de businescases voor 
glasvezel dd 27 februari jl. 

Gratis wifi in openbare ruimte  van Bree IVA Intentie om aanvrage in te dienen bij EU voor gratis 
wifi in openbare ruimtes 

Gemeente Helmond is inmiddels geregistreerd 
bij de EU voor gratis Wifi. De feitelijke 
openstelling van de subsidieregeling moet nog 
plaats vinden. Dit wordt bewaakt en zo snel als 
de regeling open staat, zal hierop worden 
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ingeschreven. Verwachting is dat dit binnen 
enkele maanden zal gebeuren. 

Stimuleringspakket voor 
werkloze 50 plussers 

van Bree OO Raad informeren over aantallen 50 plussers die aan 
werk worden geholpen door Senzer 

Wordt na de zomer 2018 op teruggekomen 

Analyse van capaciteiten 
gemeentelijke organisatie en 
bezuinigingsopgave  

van Bree FIN/AOG Onderwerp zal aan orde komen in overdrachtsdossier Gereed 

Pilot opkopen schulden van der 
Zanden 

PSD Begin 2018 zal evaluatie worden gegeven van pilot 
opkopen schulden 

Begin 2018 heeft een evaluatie plaatsgevonden 
van de pilot opkopen schulden. In navolging van 
het advies uit de evaluatie zetten we de pilot 
“Opkopen schulden” voort in 2018 en verder. 
Om het aanbod van de pilot beter te laten 
aansluiten bij de vraag vanuit maatschappelijk 
middenveld zullen een aantal aanpassingen in 
het proces en de communicatie doorgevoerd 
worden. Eind 2019 vindt wederom een 
tussenevaluatie plaats over de aangepaste pilot. 

Provinciale woonagenda Stienen  SP Afsprakenkader van stedelijk gebied, inclusief 
afspraken met provincie, worden op korte termijn aan 
raad aangeboden 

Het Afsprakenkader Stedelijk Gebied is op 9 
januari door de raad unaniem vastgesteld 
(Raadsvoorstel 2) 

evenementensubsidies Stienen  OO Na verwerking van aanvragen (1 december 2017), 
komt overzicht naar de raad 

Een raadsinfobrief met toegekende subsidies is 
verzonden (RIB 5 2018) 

 
 
Amendementen aangenomen tijdens de behandeling van de begroting op 2 november 2017. 
De stand van zaken wordt gegeven tezamen met de schriftelijke 1

e
 Berap 2018. 

 

Partij Nr. afdeling Amendement Besluit Stand van zaken 

CDA-SP-GL-VVD-S2013-
HA-PvdA-HH 

1 IBOR Verhoging lasten binnen programma Openbare 
ruimte met € 50.000,- (impuls voor beheer 
openbare ruimte) 

Unaniem 
aangenomen 

De Raad is middels een RIB op 13 maart 2018 
geïnformeerd over de inzet van de beschikbaar 
gestelde middelen.  
 
Onderstaand de kern van het antwoord zoals 
verwoord in de bovengenoemde RIB: Aanleiding 
voor het indienen van dit amendement was het 
feit dat gedurende het jaar 2017 het onderhoud 
van de openbare ruimte op diverse momenten 
niet voldeed aan de gestelde eisen. 
Dit spitste zich met name toe op de 
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onkruidbeheersing op verhardingen. De 
combinatie van volledig chemievrijbeheer van 
onkruiden, de hierbij toegestane technieken en 
de (voor onkruid) optimale groeiomstandigheden 
maakten dat, ondanks intensieve inzet van de 
aannemer, het beoogde onderhoudsniveau niet 
overal kon worden gehandhaafd. 
Om herhaling te voorkomen hebben wij besloten 
om de beschikbaar gestelde eenmalige 
middelen à € 50.000 in te zetten voor de 
onkruidbeheersing op verhardingen gedurende 
het jaar 2018. Hiermee wordt de inzet van 
aanvullende capaciteit gefinancierd. Daarmee 
kan snel kan worden gereageerd op aanpak van 
probleemsituaties en meldingen van inwoners 
en bedrijven, zonder de regulier geplande 
werkzaamheden te verstoren. Ook worden 
hieruit de kosten betaald voor de noodzakelijke 
extra personele capaciteit. Doel is om klachten 
snel en adequaat op te pakken en af te 
handelen. 

VVD-CDA-S2013-HA-GL-
SP-D66-PvdA 

2 PSD Eenmalige impuls van € 35.000,- voor 
techniekeducatie Vakcollege 

Aangenomen Van het Vakcollege is een plan ontvangen voor 
de invulling van deze impuls. Na beoordeling zal 
een subsidiebeschikking en een RIB worden 
opgesteld. 

GroenLinks-CDA-D66-
S2013-SP-HA-PvdA 

3 OO Extra middelen voor duurzaamheidsimpuls 
havenpark: € 25.000,-. 

Aangenomen  Op inhoud opgepakt vanuit de strategische 
Programma’s Duurzame en Gezonde stad en 
Centrum. In samenwerking met het cluster 
Cultuur, O&O, wordt een plan van aanpak 
uitgewerkt om te komen tot de uitvoering. 

Lokaal sterk-D66-S2013 
 

4 PSD € 20.000,-. beschikbaar stellen voor het project 
International Education 

Aangenomen  In overleg met Helmondse scholen worden in 
2018 de middelen besteed door hen ingediende 
projecten tot max € 20.000. In november 2018 
wordt de raad geïnformeerd over de besteding 
van deze middelen. 

plan! 
 

5 IBOR € 20.000,-. beschikbaar stellen voor bestrijding 
onkruidgroei 

Aangehouden  
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Moties aangenomen tijdens de behandeling van de begroting op 2 november 2017. 
De stand van zaken wordt gegeven tezamen met de schriftelijke 1

e
 Berap 2018. 

 

Partij Nr. afdeling Motie Besluit Stand van zaken 

SP-D66-HH-VVD-GL-CDA-
S2013-HA-PvdA 

1 PSD Eerste hulp bij psychische problemen Unaniem 
aangenomen 

De evaluatie van het project ‘Verward, en 
dan…?’ is in mei beschikbaar gesteld. Op basis 
van de bevindingen en aanbevelingen uit de 
evaluatie zal de motie verder worden behandeld 
en vormgegeven. 

SP-CDA-GL-VVD-S2013-
HA-PvdA-D66-HH 

2 PSD continuering gratis bibliotheekpassen in strijd met 
laaggeletterdheid 

Unaniem 
aangenomen 

Om de regeling een continu karakter te geven is 
de continuering gratis bibliotheekpassen als 
afspraak opgenomen in de structurele 
subsidieafspraken met de bibliotheek. Naar 
verwachting zullen de kosten in 2018 en verder 
nog iets oplopen door betere bekendheid en 
goede ervaringen van de regeling onder de 
doelgroep, maar niet hoger worden dan € 5.000. 
Conform de motie vindt dekking tot 2020 plaats 
vanuit het budget voor de aanpak van 
laaggeletterdheid, daarna wordt dit opgevangen 
in de reguliere budgetten. 

CDA-SP-GL-S2013-VVD-
HA-PvdA-D66-HH 

3 IBOR Impuls openbare ruimte Aangenomen  Zie nr. 1 Amendementen 

CDA-VVD-PvdA-SP-GL-
D66-S2013-HH 

4 FIN Samen energie inkopen 
 

Unaniem 
aangenomen 

Wijkhuizen is de mogelijkheid geboden om aan 
te sluiten bij het energiecontract van de 
gemeente. Op dit moment hebben 4 wijkhuizen 
van deze mogelijkheid gebruik gemaakt. 
Daarnaast worden wijkhuizen verduurzaamd 
met o.a. Led verlichting en zonnepanelen. 

Lokaal sterk 
 

5 PSD Meedoen voor ouderen 
 

Unaniem 
aangenomen 

De beantwoording van deze moties is 
gecombineerd omdat deze veel raakvlakken 
hebben wat doelstelling betreft. Op 6 februari is 
de beantwoording van deze twee moties 
voorgelegd aan het college en is de raad 
geïnformeerd middels een RIB.  
Een drietal actuele projecten in de stad leveren 
een concrete bijdrage aan de realisatie van onze 
visie én de doelstelling van de twee moties. Ten 
aanzien van de  moties wordt bij deze  projecten 
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aangesloten. Met de beantwoording van de 
moties zijn daarom geen financiële gevolgen 
gemoeid. 

VVD-CDA-S2013-HA-SP-
PvdA-GL-D66 

6 OO Startersfonds voor startende ondernemers in 
winkelcentra 

Unaniem 
aangenomen 

Startersfonds wordt meegenomen als middel 
binnen het lopende totaalpakket voor versterking 
van de (kansrijke) winkelcentra. Vooralsnog ligt 
echter de prioriteit bij acquisitie, 
leegstandsaanpak en versterking van het 
ondernemersklimaat (niet alleen voor starters).   

PvdA-HH-GL-SP-D66 
 

7 PSD Jongerenperspectieffonds Unaniem 
aangenomen 

Er is onderzoek gedaan naar het 
Jongerenperspectieffonds. Hieruit is gebleken 
dat het Jongerenperspectieffonds op 
verschillende manieren uitgevoerd kan worden 
en wordt in het land. In Helmond is geen 
specifieke aanpak voor jongeren met schulden. 
Dit is wel wenselijk, omdat jongeren moeilijker 
toegang hebben tot de huidige 
schulddienstverlening (onvoldoende of instabiel 
inkomen).  
We willen werken aan een aanpak die past 
binnen de werkwijze van de gemeente Helmond. 
Of het jongerenperspectieffonds de juiste 
aanpak is, is nog onderwerp van onderzoek.  
In de kwartaal 3 zal een voorstel voor de aanpak 
worden gedaan aan college. De Raad zal hier 
dan ook over worden geïnformeerd. 

PvdA-SP-GL-HA 8 PSD Behoud instrument loonkostensubsidie Unaniem 
aangenomen 

Motie roept op om een brief op te stellen waarin 
het kabinet wordt opgeroepen om af te zien van 
het afschaffen van het instrument 
loonkostensubsidie. Er is een brief opgesteld die 
uit is gedaan naar het kabinet. De brief is in 
samenwerking met Senzer opgesteld en de 
deelnemende gemeenten in de 
arbeidsmarktregio Helmond De Peel hebben 
ook ingestemd met de brief. De brief is in 
december naar het kabinet verstuurd. Op 30-1-
2018, kenmerk 2018-0000008992 is een reactie 
van staatsecretaris T. van Ark ingekomen en is 
ter kennisname voorgelegd aan Commissie 
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Bestuur en Economie.  

PvdA-HH-D66_HA 
 

9 PSD Solidariteitsfonds onderwijs ‘Goed voorbeeld doet 
volgen’ 

Aangenomen  Het vraagstuk wordt meegenomen in de verdere 
invulling van het kindpakket. Daarnaast wordt 
het geagendeerd als bespreekpunt in het 
bestuurlijk overleg Onderwijs & kinderopvang. 
De bedoeling was om het te bespreken in het 
bestuurlijk overleg van 14 juni 2018. Omdat 
wethouder Dortmans dan niet beschikbaar is, 
moet het overleg verplaatst worden. Op dit 
moment wordt er gezocht naar een nieuw 
moment voor een bestuurlijk overleg. Dat heeft 
gevolgen voor de planning.   
Ter voorbereiding op het overleg zijn we een 
aantal dingen aan het uitzoeken over 
ouderbijdrages en huidige fondsen die er zijn op 
scholen. Op basis van alle input werken we een 
voorstel uit voor het college en de raad met 
daarin hoe nu verder. De uitwerking en 
terugkoppeling daarvan bespreken we met het 
onderwijs in het bestuurlijk overleg. 
Het vraagstuk zal in september als 
bespreekpunt in het bestuurlijk overleg 
Onderwijs & Kinderopvang worden opgenomen. 
Het college zal in oktober worden geïnformeerd 
en vervolgens de Raad in november. 

D66-SP-CDA-S2013-GL-
HA-HH 

10 OO Onderzoek hout stook  Unaniem 
aangenomen 

Gebleken is dat de wijze waarop hout wordt 
gestookt zeer belangrijk is om eventuele 
overlast tegen te gaan. In de periode oktober tot 
en met februari 2018 is er een campagne hout 
stoken geweest via facebook, twitter en de 
website. Hierbij zijn inwoners geïnformeerd over 
de wijze van hout stoken en het gebruik van 
stookwijzer.nu. Dit zal jaarlijks worden herhaald.  
Tezamen met de B5 gemeenten zal nader 
overleg plaatsvinden hoe wij met deze 
problematiek in de toekomst om kunnen gaan. 
Op het moment dat hierover meer duidelijkheid 
bestaat zal de raad hierover worden 
geïnformeerd. 
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D66– Lokaal sterk-HH-HA 
 

11  Verdeelsleutel evenementensubsidies  
 

Aangehouden  

D66-PvdA-CDA-SP-GL-
S2013-HA-HH 

12 IVA beveiliging e-mailverkeer gemeenteraad  Unaniem 
aangenomen 

Gereed. 

D66-GL-SP-PvdA-HH-HA-
S2013 

13 OO Omgevingswet inclusieve samenleving Aangenomen  De gemeenteraad heeft op 2 november 2017 
besloten om “bij de lopende voorbereidingen op 
de Helmondse Omgevingsvisie, naast de 
thema’s duurzaamheid en gezondheid, de 
inclusieve samenleving in de Omgevingsvisie 
als belangrijk uitgangspunt mee te nemen”.  
Het thema inclusieve samenleving is al een 
belangrijk onderdeel van het strategisch 
programma Sociale Stad . De ondertitel is niet 
voor niets “de motor voor een inclusieve stad” 
Het programma is vastgesteld door de 
gemeenteraad. Eén van de projecten van het 
programma Sociale Stad , in samenwerking met 
de provincie in het kader van het programma 
sociale veerkracht, is het houden van veerkracht 
dialogen in De Waard, de Annawijk en de 
Leonardusbuurt. Door middel van een “spel” 
wordt met de bewoners in gesprek gegaan om 
zo op te halen wat er nodig is om de buurt zelf- 
en samen redzaam te maken. Deze methode 
kan ook goed ingezet worden bij andere 
onderwerpen waarbij je inwoners maximaal wil 
betrekken bij ontwikkelingen, van “buiten naar 
binnen”. De aanpak Omgevingswet in Helmond 
volgt het VNG-kompas invoering Omgevingswet. 
Één van de zes denkstappen is de 
veranderopgave. Met het werken van ”buiten 
naar binnen” en het adagium “Ja, tenzij” wordt in 
het jaar 2018 verkend wat er mogelijk en nodig 
is om het vernieuwende ambitieniveau te 
realiseren. Het jaar 2018 staat in Helmond voor 
de Omgevingswet daarom in het teken van 
pilots, experimenten en discussies. De relatie 
met het programma Sociale Stad is gelegd. Zo 
maakt de Annawijk deel uit van de pilots onder 
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de Omgevingswet. In samenwerking met 
woningcorporatie Wocom wordt het ”van buiten 
naar binnen”- werken getest en verbeterd.  
Verder is het de opzet om in 2018 met de 
raadscommissie een aantal discussies te voeren 
over mate waarin de thema’s duurzaamheid, 
inclusieve samenleving en gezondheid 
doorwerken in het gemeentelijk handelen. 
Het thema inclusieve samenleving is hiermee 
een belangrijk uitgangspunt voor de invoering 
van de Omgevingswet. 

D66-PvdA-HH-HA-plan! 
 

14  middelen aanpak sexting, loverboypraktijken en 
illegale prostitutie 

Aangehouden                                                                 

D66 –PvdA-HH-HA-plan! 
 

15  Campagne bewustwording sexting en 
loverboypraktijken 

Aangehouden                                                                        

Helder Helmond-HA-D66 
 

16  Onderzoek vermaakplein op de Markt Ingetrokken                                                                           

Helder Helmond-PvdA-HA-
D66 

17  VN verdrag Helmond bereikbare stad Aangehouden                                                                        

GroenLinks-SP-CDA-HA-
D66-S2013-PvdA 

18 OO Cultuurvouchers Unaniem 
aangenomen 

Groen Links heeft een motie ingediend waarin 
de Helmondse culturele instellingen werden 
uitgedaagd om een voorstel te doen voor (een 
vorm van) cultuurvoucher cq kortingspas voor 
18 jarigen in Helmond. Achterliggende gedachte 
was dat de stimuleringsmaatregelen op gebied 
van cultuur vooral gericht zijn op de leeftijd tot 
en met 17 en dat dit hierna ook belangrijk is.  
De culturele instellingen zijn aan de slag gegaan 
met de vraag, maar vragen zich af of een 
voucher of kortingspas het juiste middel is.  
De directeuren van het Kunstkwartier, 
Speelhuis, Cacaofabriek, Museum Helmond en 
Bibliotheek Helmond-Peel zijn hierop het 
gesprek aangegaan met de fractievoorzitter van 
Groen Links. Conclusie was dat het doel is 
bereiken van jongeren vanaf volwassen leeftijd 
en dan met name de 18 en 19 jarigen, om zo 
deze jonge mensen de mogelijkheid te bieden 
om hun eigen culturele smaak te ontwikkelen. 
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De directeuren zullen een voorstel doen, gericht 
op het bereiken van jong volwassenen, maar 
hebben hier wat meer tijd voor nodig. Binnen 
enkele maanden zullen zij een voorstel 
aanbieden aan de gemeenteraad. 

GroenLinks-S2013-CDA-
HA-SP-PvdA-D66 

19 OO Luchtkwaliteit Unaniem 
aangenomen 

Stand van zaken luchtkwaliteit en maatregelen 
Mobiliteit zullen worden opgenomen in het 
Programma Geluid. Hierover wordt de raad via 
een RIB geïnformeerd. 

Senioren 2013-CDA-VVD-
SP-GL-D66 

20 PSD Bestrijden eenzaamheid onder ouderen Unaniem 
aangenomen 

(Zie punt 5) De beantwoording van deze moties 
is gecombineerd omdat deze veel raakvlakken 
hebben wat doelstelling betreft. Op 6 februari is 
de beantwoording van deze twee moties 
voorgelegd aan het college en is de raad 
geïnformeerd middels een RIB. Een drietal 
actuele projecten in de stad leveren een 
concrete bijdrage aan de realisatie van onze 
visie én de doelstelling van de twee moties. Ten 
aanzien van de moties wordt bij deze projecten 
aangesloten. Met de beantwoording van de 
moties zijn daarom geen financiële gevolgen 
gemoeid. 

 


